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Erciyes Üniversitesi Eczacılık Fakültesi Birim Danışma Kurulu toplantısı, 20 Aralık 2022 Salı günü saat 09.30'da 
online platformda Dekanımız Prof. Dr. Mükerrem Betül AYCAN başkanlığında toplandı.  

Tanışma ve açılış konuşmalarının ardından Fakültemiz Dekanı tarafından Fakültemizin kuruluşu, yetişmiş insan 
kaynağı, öğrenci sayıları, eğitimle ilgili olarak pandemi öncesi-sırasında ve günümüzdeki uygulamalar ve 
güncellemeler, mezuniyet sonrasına ilişkin mevcut durum ve projeksiyon hakkında Birim Danışma Kurulu 
üyelerine bilgiler verildi. 

Toplantıya Danışma Kurulu üyelerimizin yanı sıra Fakülte Sekreterimiz Kemal ÖZDEN raportör olarak katıldı. 
Toplantıda aşağıda özet halinde sunulan başlıklarda verimli fikir alışverişlerinde bulunulmuştur:  

● Danışma Kurulu üyelerince, eğitim-mesleki deneyim uyumunu sağlama zorunluluğumuz konusunun altı 

çizildi.  

● Danışma Kurulu üyelerinden gelen öneriler üzerine, mezunlarımızın istihdam alanları açısından eczane 

eczacılığı dışında eczacıların yer alabildiği çok çeşitli istihdam alanlarına özellikle de ilaç endüstrisine 

nasıl yönlendirilebileceği hususu görüşüldü.  

● Öğrencilerimizin beşinci yıl eğitimini daha etkin ve çok yönlü sürdürebilmeleri için, yalnızca toplum 

(eczane) eczacılığı ile sınırlı kalmayan, eğitim süresince projelerde görev almak, gönüllü stajlar yapmak 

gibi yollarla mesleğimize yönelik birçok istihdam alanında gerekli deneyimi kazanabilmelerine katkıda 

bulunabilmek üzere, iç ve dış paydaşlar olarak atılması gereken adımlar ve alabileceğimiz önlemler 

üzerinde görüşüldü.  

● İlaç Endüstrisi işverenler Sendikası (İEİS) olarak öğrencilerimizin İlaç Endüstrisindeki staj süreçlerindeki 

koordinasyon çalışmaları hakkında ön görüşmeler gerçekleştirildi. İEİS ile entegre bir sistem 

oluşturulmasının yararları vurgulandı. 

● Güney Ecza Kooperatifi ve İEİS ile iş birliği içerisinde bu yıl ilk basamağını başlattığımız eğitim 

programının 2022-2023 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Yarıyılında beşinci sınıf “alan dersi” kapsamında çok 

daha detaylı bir şekilde ele alınabilmesi için öneri oluşturuldu.  

● Klinik Eczacılık alanında, Fakültemizin kazanımları aktarıldı, bu başarı ve deneyimin diğer alanlara örnek 

olabileceği belirtildi, üyelerden bu kapsamda öneriler alındı. 

● Ayrıca öğrencilerimizin İlaç Endüstrisi stajı yaparken ihtiyaç duyacakları konaklama ihtiyaçları için GEK, 

İEİS, TEB ve Atabay İlaç olarak burs fonu oluşturabilmesi için ön teklifte bulunuldu. Özellikle ilk aşamada 

yabancı dil eğitimi olmak üzere, eczacılıkla ilgili tüm ek eğitimler için paydaşlarımızın destek vermeye 

hazır oldukları vurgulandı. 



● İlaç endüstrisinin yanı sıra AR-GE Merkezi ve Klinik Eczacılık açısından öğrencilerimizin daha aktif bir staj 

süreci için yapılabilecekler ve çözüm önerileri üzerine görüşüldü.  

● Yeni ilaç adaylarının geliştirilebilmesi açısından Üniversite-Sanayi iş birliklerinin artırılabilmesi konusu 

görüşüldü. Bu kapsamda, Üniversitemiz İlaç Uygulama ve Araştırma Merkezi imkanları hakkında kısa bir 

bilgilendirme yapıldı.  

● Eğitim-öğretim süreçlerinin dış paydaşlarımızla koordine edilmesi gereken süreçlerinin iyileştirilmesi 

üzerine çözüm önerileri açısından değerlendirme yapıldı. 

● Akreditasyon süreçlerinde dış ve iç paydaşlarımızla olan entegrasyonumuzun düzenli raporlar haline 

getirilmesi ve düzeltici-iyileştirici faaliyetlerin koordinasyonu üzerine görüşüldü.  

● İlaç endüstrisinde gelişmeye çok açık, yenilikçi bir alan olan biyoteknolojik ürünler konusunda yetişmiş 
personel ihtiyacı vurgulanarak, bu konuda lisans eğitiminden başlayarak çok daha detaylı bir müfredat 
oluşturulması konusunda ön görüşmeler yapıldı. 

● Türkiye İlaç ve Tıbbi Cihaz Kurumu (TİTCK) staj imkânının diğer stajlara kıyasla nispeten sınırlı olabildiği, 
birimlerde rotasyoner olarak belirli bir dönem stajyer kabul edilmesi nedeniyle, sistemin detaylarının 
yeterli düzeyde kavranmasını sağlayabilecek bir staj olmayabildiği, bu nedenle de istenen yeterlilikte 
deneyim kazanılması için Eczacılık Fakültelerinde bazı konuların ders kapsamında detaylı ele alınmasının 
ardından TİTCK stajının daha yararlı olabileceği vurgulandı. Ayrıca, İlaç Ruhsatlandırma ile ilgili mevzuat 
konusunda öğrencilik döneminde bilgi edinilmesinin önemli olduğu ifade edildi. 

● Meslektaş adaylarımızın İl Sağlık Müdürlüğü bünyesindeki Eczacılık ile ilgili konulara ilişkin 
bilgilendirilmesi için bir sunum hazırlanarak, 2022-2023 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Yarıyılında bir 
konferans düzenlenmesine karar verildi. 

 
Birim Danışma Kurulu üyelerimize değerli katkıları için şükranlarımızı sunarız. 

 


